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ACTA PLE NUM. 17/90 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 27 DE DESEMBRE DE 1990.  
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les tretze hores del 
dia vint-i-set de desembre de mil nou-cents noranta, es reuneixen a la Sala de 
Sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Antonio Bouzo Varela  
Sr.  Santiago Coll i Martres  
Sr.  Ignacio Florez Barrón  
Sr.  Máximo Gavete Díaz  
Sr.  Ricardo Gil Nuñez  
Sra. Aurora Gómez López  
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado  
Sra. Judith Ibáñez Vives  
Sr.  Miquel Iceta i Llorens 
 Sra. Assumpta Lecha i Millet  
Sr.  Perfecto Madrid Olmos  
Sr.  Carles Navales i Turmos  
Sr.  Josep Parra i Vara  
Sr.  Frederic Prieto i Caballé  
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Sr.  Antoni Recort i García 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Guillem Cansado i Tarrès 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sra. Cristina Gasull i Martínez  
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  José Manuel Criado Sánchez  
Sr.  Vicenç Gayubo i Arranz  
Sr.  Jesús Moreno i García  
Sr.  Josep Nogué i Felip 
Sr.  Rafael Sánchez Gordillo 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'Ordre del Dia i que són els següents: 
 
 
 
 PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de l'acta número 15/90 corresponent a 
la sessió ordinària del dia 28 de novembre d'enguany. 
 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 15/90 corresponent 
a la sessió ordinària del dia  28 de novembre de 1990, essent aprovada per 
unanimitat. 
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 2.-  Ratificació d'acords de la Comissió de Govern. 
 
 Essent competència del Ple Municipal, es proposa la ratificació dels 
acords adoptats per la Comissió de Govern que seguidament es transcriuen, 
en les sessions que, així mateix, es detallen: 
 
 Sessió celebrada el dia 4 de desembre de 1990 
 
 
 PROPOSTA DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 Demanar a l'Administració de l'Estat que estudiï la reducció del 
percentatge que s'aplica sobre els valors cadastrals i en l'Impost sobre el 
Patrimoni pels Municipis que han fet la revissió de valors ambefectes de 
l'exercici de 1990. 
 
 "Es llegeix la proposta de l'Alcaldia-Presidència que textualment 
diu: 
 
 
 "Havent-se procedit, per part del Centre de Gestió Cadastral i 
Cooperació Tributària a la revisió dels valors cadastrals del Municipi de 
Cornellà de Llobregat, entre d'altres, amb efectes de l'1 de gener de 1990, tal i 
com s'explica en l'informe adjunt de la Regidoria de Finances i donat que 
l'increment de valors produït respecte de 189 ha estat del 106,94 per cent 
(d'un total de  setanta-cinc mil sis-cents cinquanta-un milions set-centes 
vuitanta-cinc mil cinc-centes trenta-cinc (75.651.785.535) pessetes, al 1989 
ha estat passat a cent cinquanta-sis mil cin-cents cinquanta-cinc milions tres-
centes vuitanta-nou mil sis-centes noranta-nou (156.555.389.699) pessetes al 
1990, aquest Ajuntament va procedir, tal i com li permet la legislació vigent a 
la reducció del tipus de gravament de l'Impost de Béns Immobles per 1990 fins 
el 0,395 per cent amb el que l'Increment del Padró de 1990 respecte a la 
Contribució Territorial Urbana de 1989 va resultar ser del 25,66 per cent. 
 
 Resta però, pendent de solventar la repercusió que aquest 
increment dels valors cadastrals té sobre l'Impost de Renda de les Persones 
Físiques i l'Impost sobre el Patrimoni. 
 
 De no solventar-se aquesta repercusió es produeix un agravi 
comparatiu pels ciutadans de Cornellà de Llobregat i d'altres municipis que 
han revisat el cadastre respecte de la resta de ciutadans de l'Estat. 
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 Es per aixó pel que es proposa a la Comissió de Govern l'adopció 
dels següents 
 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Demanar al Ministeri d'Hisenda que estudiï la possibilitat 
de reducció del percentatge del 2 per cent que s'aplica sobre els valors 
cadastrals en el càlcul dels rendiments del capital immobiliari de l'Impost 
sobre la Renda de les Persones Físiques corresponent a l'any 1990, així com 
en l'Impost sobre el Patrimoni, per aquells Municipis en que s'ha procedit a la 
revisió de valors amb efectes d'aquest any 1990. 
 
 Segon.- Traslladar aquest acord a la Federació de Municipis de 
Catalunya, a la Federació Española de Municipios y Provincias i als grups 
Parlamentaris del Senat, per si fos possible introduir, en la Llei de 
Pressupostos de l'Estat per 1991, una esmena atenent en cas dels Municipis 
en els que s'han revisat els valors cadastrals aquest any 1990 a fi i efecte de 
no incrementar la pressió fiscal en l'Impost sobre la Renda. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple Municipal a la propera sessió que es 
celebri." 
 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada pel 
senyor Alcalde, en la qual es posa de manifest que aquest acord es va adoptar 
en la Comissió de Govern, tota vegada que en el Ple anterior semblava existir 
un cert acord de tots el Grups Polítics en sol.licitar-lo, i tenint en compte que 
no es podia celebrar un Ple amb anterioritat a la discusió dels Pressupostos de 
l'Estat al Senat.  No obstant, segueix manifestant el senyor Alcalde, sembla ser 
que no ha tingut èxit la petició, encara que era de justícia el solicitar-lo. 
 
 Tot seguit pren la Paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni Recort 
i García, per a manifestar la seva consideració de què encara que no està en 
contra de l'acord adoptat per la Comissió de Govern que es sotmet a 
ratificació, els sembla insuficient, ja que, al seu judici, s'hauria de sol.licitar 
tornar als valors cadastrals anteriors, inclús en relació amb l'Impost sobre 
Béns Immobles. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón, qui també considera insuficient l'acord adoptat per la Comissió 
de Govern, per lo manifestat en el seu dia quan es va debatre el punt en el Ple. 
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 A continuació pren la paraula el Portaveu d'IC, senyor Frederic 
Prieto i Caballé, per a manifestar la seva conformitat amb l'acord, sense 
perjudici de considerar que les resolucions que s'adoptin després de la 
suspensió decretada pel Govern de la Revissió Cadastral, s'adoptin també en 
aquest municipi. 
 
 Tot seguit pren novament la paraula el senyor Alcalde, per, en 
contestació a la intervenció realitzada pel Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i Garcia, manifestar que era jurídicament inviable realitzar aquesta 
petició, al marge de les demés consideracions, ja que, una cosa és deixar sense 
efecte quelcom que no ha entrat en vigor, i una altre és sol.licitar que es deixi 
sense efecte lo que ha entrat en vigor fa un any, contestant al respecte el 
Portaveu de CIU, senyor Antoni Recort i García, que també és discutible la 
legalitat de la Ponència de Valors. 
 
 Després del qual es sotmet a votació l'acord adoptat per la Comissió 
de Govern, essent ratificat per unanimitat dels  
assistents. 
 
 
 
 Sessió celebrada el dia 18 de desembre de 1990 
 
 PROPOSTA DE L'AREA D'URBANISME I SERVEIS 
 
 Autoritzar la signatura de l'Escriptura Pública de la Constitució de 
la Junta de Compensació del Camp de l'Empedrat. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area d'Urbanisme i 
Serveis,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat per a la constitució de la Junta de 
Compensació del Polígon Unic del Pla Parcial "Camp de l'Empedrat" i 
d'aprovació del projecte d'Estatuts i Bases d'Actuació. 
 
 Atès que l'Ajuntament Ple en sessió de data 28 de novembre 
d'enguany, designà al senyor Antonio Martínez Flor, Tinent d'Alcalde 
d'Urbanisme i Serveis, com a representant d'aquesta Administració en el 
Consell Rector de la Junta de Compensació referida. 
 
 Atès que l'esmentat senyor Martínez, Tinent d'Alcalde d'Urbanisme i 
Serveis, es trobarà en període vacacional en la data de signatura de 
l'escriptura pública de la constitució de l'esmentada Junta de Compensació, el 
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senyor Alcalde-President proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Deixar sense efecte el punt quart de l'acord plenari 
aprovat en sessió de data 28 de novembre d'enguany, pel qual es designà al 
senyor Antonio Martínez Flor, Tinent d'Alcalde d'Urbanisme i Serveis, com a 
representant d'aquesta Administració en el Consell Rector de la Junta de 
Compensació del Polígon Unic del Pla Parcial "Camp de l'Empedrat". 
 
 Segon.-  Designar al senyor Antonio Balmón Arévalo, Tinent 
d'Alcalde de Governació i Règim Interior, com a representant d'aquesta 
Administració en el Consell Rector de la Junta de Compensació referida. 
 
 Tercer.-  Elevar el present acord a la propera sessió del Ple 
Municipal, per a la seva ratificació." 
 
 
 Els reunits, per unanimitast, aproven la proposta." 
 
 
 Tot seguit es sotmet a votació l'acord adoptat per la Comissió de 
Govern, essent ratificat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 3.-  Donar compte de Decrets i Resolucions de l'Alcaldia. 
 
 Per la Secretària de la Corporació es dóna compte al Ple dels 
Decrets i Resolucions de l'Alcaldia, que tot seguit es transcriuen: 
 
 Decret número 1.508/90, de data 26 de novembre de 1990 
 
 
 "Vista la querella interposada per un delicte de lesions i un altre 
d'acusació i denúncia falsa contra els agents de la Guardia Urbana de 
Cornellà, amb número de carnet professional 1.049, 1.047 i 59, el dia quinze 
de maig de mil nou-cents noranta, pels fets succeïts a la Plaça del Pilar de 
Cornellà, el dia vint-i-tres de març d'enguany. 
 
 Atès que els esmentats fets poden ser constitutius d'una infracció 
penal. 
 
 Atès que els agents actuaven en l'exercici  del seu càrrec. 
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 De conformitat amb les atribucions conferides a aquesta Alcaldia-
Presidència per l'article 51 de la Llei 8/87, de 15 d'abril, Municipal i de Règim 
Local de Catalunya, en relació amb l'article 21.1 de la Llei 7/1985, de 2 
d'abril, de Bases de Règim Local. 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Assumir les despeses d'assistència i defensa jurídica dels 
agents de la Guardia Urbana senyors Francisco Dominguez Moya, Ruben 
García Angosto i José Carlos Ruíz Cuesta, en relació a les diligències judicials 
que s'instrueixen al Jutjat de Primera Instància i Instrucció número 2 de 
Cornellà de LLobregat. 
 
 Segon.-  Designar com advocat defensor dels agents al senyor José 
Ma. Gracián Torra. 
 
 Tercer.-  Designar com a representants davant dels Tribunals, als 
Procuradors senyors Francisco Ruíz Castel i Antonio Prades Espot. 
 
 Quart.-  Donar compte de la present Resolució al Ple de 
l'Ajuntament per a la seva ratificació." 
 
 
 
 Decret número 1.580/90, de data 10 de desembre de 1990 
 
 
 "Vista l'acta de la Comissió Tècnica de Valoració de Llocs de Treball 
d'aquest Ajuntament i dels Organismes Autònoms, d'aquest exercici 1990, així 
com la seva proposta de valoració dels llocs de treball de funcionaris de nova 
creació i d'aquells que durant l'exercici han experimentat una modificació 
sustancial en les seves descripcions o característiques. 
 
 Atès el projecte de catàleg d'aquests llocs de treball elaborat pel 
Departament de Personal, sota els criteris establerts per l'aplicació de la 
Valoració feta als anys anteriors. 
 
 Atesa la necesitat de l'adopció de l'acord escaient per raons 
administratives i organitzatives. 
 
 En ús de les atribucions que en concedeix l'article 21 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril. 
 

H E   R E S O L T 
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 Primer.-  Aprovar la valoració definitiva atorgada als llocs de treball 
per part de la Comissió Tècnica, així com l'aplicació proposada, que s'adjunta 
a la present Resolució i que forma part integrant de la mateixa. 
 
 Segon.-  Incorporar al Catàleg de Llocs de Treball d'aquest 
Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms, del personal funcionari, el 
resultat del que s'ha establert enel punt anterior i que consta enel document 
adjunt número 1 a la present resolució i que forma part integrant de la 
mateixa. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present Resolució al Ple Municipal, en 
la primera sessió que celebri per a la seva ratificació." 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es dóna una explicació dels Decrets i de 
les Resolucions, restant assabentat el Ple del seu contingut. 
 
 
 PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE GOVERNACIO I 
REGIM INTERIOR 
 
 
 4.-  Aprovar el Catàleg de Llocs de Treball de Funcionaris 
d'aquest Ajuntament, exercici 1990. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Governació i 
Règim Interior, que textualment diu: 
 
 
 "Vista l'acta de la Comissió Tècnica de Valoració de Llocs de Treball 
del personal funcionari, així com la Resolució de l'Alcaldia per la qual 
aprovava la inclusió en el Catàleg de Llocs de Treball de l'Ajuntament i dels 
seus Organisme Autònoms que havien sigut revisats per l'esmentada 
Comissió. 
 
 Atès per altre banda que, conjuntament amb la inclusió de 
determinats llocs de treball, s'havia de suprimir altres, d'acord amb el que 
s'estableix en el Decret de l'Alcaldia pel qual es creaven i modificaven 
determinats llocs de treball. 
 
 Atès també que en el Catàleg es precisava una adequació en el tema 
de les retribucions d'acord amb els pactes subscrits entre els representants 
municipals i els del personal 
funcionari. 
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 El President de la Comissió Informativa de Governació i Règim 
Interior proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 APROVAR el Catàleg de Llocs de Treball del personal funcionari per 
l'exercici de 1990, que s'adjunta i forma part integrant del present acord." 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt donada per 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Governació i Règim 
Interior, senyor Antonio Balmón Arévalo, es sotmet a votació el dictamen, 
essent aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 5.-  Interposar recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent 
del Tribunal Suprem, en el recurs C.A. núm 7/89 a nom de Jaime 
Sanfeliu Marimón. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la Sentència número 746, dictada el dia 3 de desembre 
d'enguany, per la Secció Tercera de la Sala del Contenciós-Administratiu del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs número 00007/89, 
interposat pel senyor Jaime Sanfeliu Marimón, contra l'acord d'aquest 
Ajuntament pel qual es desestimava en data 11 d'octubre de 1988 el recurs de 
reposició interposat per la part actora contra la liquidació de Plus Vàlua 
número 1.132/87, per transmissió per expropiació de finca, en virtut de la 
qual s'estima el recurs contenciós administratiu i s'anul.len els actes per no 
estar ajustats a dret. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 94 de la Llei de 
la Jurisdicció Contenciós-Administrativa, l'esmentada Sentència és 
susceptible de recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent del Tribunal 
Suprem, aquesta Alcaldia, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Interposar recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent 
del Tribunal Suprem, contra la Sentència número 746, de 3 de desembre 



10 

d'enguany, dictada per la Secció Tercera de la Sala del Contenciós-
Administratiu del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs 
00007/89, interposat pel senyor Jaime Sanfeliu Marimón, contra aquest 
Ajuntament. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert per l'article 447.2 de la LLei 
Orgànica del Poder Judicial, designar representant i lletrat defensor d'aquest 
Ajuntament a la senyora Carmen Casellas Pareja. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l'article 440.1 de la LLei Orgànica del 
Poder Judicial, designar Procuradors dels Tribunals a Madrid als senyors 
Argimiro Vázquez Guillén i Julián Zapata Díaz." 
 
 
 Tot seguit es sotmet a votació la Moció, essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 6.-  Interposar recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent 
del Tribunal Suprem, en el recurs C.A. núm 8/89-A a nom de Jaime 
Sanfeliu Marimón. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la Sentència número 744, dictada el dia 30 de novembre 
d'enguany, per la Secció Tercera de la Sala del Contenciós-Administratiu del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs número 8/89-A, 
interposat pel senyor Jaime Sanfeliu Marimón, contra resolució d'aquest 
Ajuntament pel qual es desestimava en data 11 d'octubre de 1988 el recurs de 
reposició interposat per la part actora contra la liquidació de Plus Vàlua 
número 1.126/87, en virtut de la qual s'estima el recurs Contenciós-
Administratiu i s'anul.len els actes per no estar ajustats a dret. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 94 de la LLei de 
la Jurisdicció Contenciós-Administrativa, l'esmentada Sentència és 
susceptible de recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent del Tribunal 
Suprem, aquesta Alcaldia, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Interposar recurs d'apel.lació davant la Sala corresponent 
del Tribunal Suprem, contra la Sentència número 744, de 30 de novembre 
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d'enguany, dictada per la Secció Tercera de la Sala del Contenciós-
Administratiu del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs 
8/89-A, interposat pel senyor Jaime Sanfeliu Marimón, contra aquest 
Ajuntament. 
 
 Segon.- En conformitat amb l'establert per l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar representant i lletrat defensor d'aquest 
Ajuntament a la senyora Carmen Casellas Pareja. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l'article 440.1 de la LLei Orgànica del 
Poder Judicial, designar Procuradors dels Tribunals a Madrid als senyors 
Argimiro Vázquez Guillén i Julián Zapata Díaz." 
 
 
 Tot seguit es sotmet a votació la Moció, essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.-  Adjudicar el dret d'ocupació de les vivendes anexes als 
Col.legis Montserrat, Torras i Bages, i Abat Oliva. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient tramitat per l'adjudicació de tres vivendes annexes 
a Centres Escolars en règim de precari. 
 
 Atès que en data 25 d'abril de 1990, el Ple de l'Ajuntament va 
aprovar el Plec de Condicions per l'utilització en precari d'habitatges annexes a 
Centres Escolars, en concret els anomenats Abat Oliva, Montserrat i Torras i 
Bages. 
 
 Atès que l'esmentat Plec va ser exposat al públic al Tauló d'Anuncis 
de l'Ajuntament i tramesa còpia del mateix a la Junta i Comité de Personal, 
operant així una publicitat restringida als col.lectius de personal laboral i 
funcionari de relació fixa amb l'Ajuntament, exposició pública que va 
desenvolupar-se entre els dies 28 de maig i 14 de juny, sense que es 
registresin al.legacions durant el termini esmentat. 
 
 Atès que el corresponent concurs es convocà en data 28 de juny fins 
el 25 de juliol, de nou per anunci al Tauló i per comunicació expresa a la 
Junta i Comité de Personal i que en aquest termini van presentar-se tres 
sol.licituds pels senyors FERNANDO SOLER TARRASON, FRANCISCO 
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MORENO AGUILAR i ANTONIO RUIZ, en demanda dels habitatges annexes als 
Col.legis Montserrat, Torras i Bages i Abat Oliva respectivament. 
 
 Atès el disposat als articles 57.2 i 77 del Reglament de Patrimoni 
dels Ens Locals de Catalunya de 17 d'octubre de 1988, 261 i 50 de la LLei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
 Per tot l'exposat, es proposa l'adopció del següent 
 
 

A C O R D 
 
 
 Unic.- Adjudicar l'ús privatiu en règim precari, d'acord amb els 
contractes aprovats els Plec de Condicions corresponent, dels següents 
habitatges annexes a Centres Escolars: 
 

a) Col.legi  Públic  Montserrat,  al  senyor FERNANDO SOLER 
TARRASON. 

 
b) Col.legi  Públic  Torras  i  Bages,  al  seyor FRANCISCO 

MORENO AGUILAR. 
 
 c) Col.legi  Públic  Abat  Oliva,  al  senyor  ANTONIO RUIZPÉREZ." 
 
 Després d'una detallada explicació del contigut de la Moció donada 
pel President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Governació i 
Règim Interior, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu 
del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, per recordar que, en el seu dia, el seu 
Grup va votar en contra per considerar que aquestes vivendes haurien de ser 
per persones que estiguessin lligades al Centre pel fet de treballar en el 
mateix, contestant al respecte el President-Delegat de la Comissió Informativa 
de l'Area de Governació i Règim Interior, senyor Antonio Balmón Arévalo, que 
precíssament totes les persones que es proposen com adjudicataris, 
casualment treballen en els Centres on estan situades les viviendes, motiu pel 
qual, el Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, manifesta que el seu 
Grup en aquest cas votarà a favor, malgrat que no va estar d'acord quan es 
van aprovar les Bases, en què no fos exigit, manifestant al respecte el senyor 
Alcalde, que també hagués pogut passar que les persones que treballaven en 
els esmentats Centres, no haguessin estat interessades en concórrer a la 
convocatòria per tenir una altre vivenda. 
 
 A continuació es sotmet a votació la Moció,  essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
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 8.-  Aprovar la cessió d'uns terrenys municipals a la Universitat 
Politècnica de Catalunya. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "El Ple d'aquest Ajuntament, en sessió celebrada el passat 26 de 
setembre va acordar subscriure un conveni de col.laboració amb la Universitat 
Politècnica de Catalunya en el qual es regulés la dotació a l'esmentada 
Administració de la infraestructura bàsica per a la creació d'un campus 
universitari en el Baix Llobregat, que s'ubicarà en la nostra ciutat, mitjançant 
la cessió gratuïta dels terrenys necessaris, i va aprovar així mateix la 
corresponent minuta del conveni. 
 
 El pacte tercer de l'esmentat conveni conté el compromís d'aquest 
Ajuntament d'entregar a l'Universitat Politècnica de Catalunya la propietat 
d'uns terrenys de superfície aproximda 78.000 (setanta-vuit mil) metres 
quadrats, dels que 41.000 (quaranta-un mil) metres quadrats i que ja són de 
propietat municipal deuran ser cedits a l'esmentada Universitat en el termini 
màxim de 3 mesos. 
 
 Al efectes de donar cumpliment a l'esmentat pacte es pel que 
aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Iniciar expedient de cessió a favor de la Universitat 
Politècnica de Catalunya dels terrenys d'aproximadament (41.000) quaranta-
un mil metres quadrats, de superfície, de propietat municipal situats entre els 
carrers Avinguda del Maresme, Silici i Carretera del Mig, en cumpliment del 
pacte tercer del conveni de col.laboració suscrit amb la Universitat Politècnica 
de Catalunya el 25 de setembre de 1990. 
 
 Segon.- Delegar en el senyor Alcalde, senyor Josep Montilla 
Aguilera, les atribucions que fossin necessàries per a la tramitació i resolució 
de l'esmentat expedient de cessió de terrenys, qui donarà compte, no obstant, 
al Ple d'aquest Ajuntament de les resolucions que al respecte puguessin 
adoptar-se." 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contigut de la Moció donada 
pel senyor Alcalde, pren la Paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez 
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Barrón, per preguntar si la Universitat pot iniciar les obres ja, contestant al 
respecte el senyor Alcalde, que hauran d'esperar a què l'Ajuntament estigui en 
possessió de totes les propietats necessàries, sense perjudici de què pugui 
iniciar la redacció del projecte. 
 
 Tot seguit es sotmet a votació la Moció,  essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 9.-  Adjudicar la concessió administrativa d'una tenda exterior 
del Mercat Municipal Marsans. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per adjudicar la concessió administrativa 
de l'ús, gaudiment i explotació de 5 tendes exteriors en el Mercat Marsans. 
 
 Vist que l'única oferta presentada a la subhasta és la formulada per 
la senyora Ana María Martínez Martínez, qui va resultar ser l'adjudicatària 
provisional de les 5 tendes del Mercat en l'acte de licitació que va tenir lloc el 
10 de desembre de 1990 en aquest Ajuntament. 
 
 Vista així mateix la instància presentada per la senyora Ana María 
Martínez Martínez en la qual renuncia a l'adjudicació provisional atorgada al 
seu favor, pel President de la Mesa de Licitació, de les tendes exteriors 
números 1, 2, 4 y 5 de l'esmentat Mercat Marsans. 
 
 Atès que és intenció d'aquest Ajuntament procedir sense demora a 
l'adjudicació de la resta de les tendes exteriors del Mercat. 
 
 Vist el Plec de Condicions de la concessió, artícles 275.d) i 288, de 
la LLei 8/1987, de 15 d'abril Municipal i de Règim Local de Catalunya, i 112 i 
següents de la Ley de Contratos del Estado i demès disposicions concordants 
de lleial aplicació. 
 
 Aquesta Alcaldia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Adjudicar a Ana María Martínez Martínez la concessió 
administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de la tenda exterior número 3 
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del Mercat Municipal Marsans per a ser destinada a la venda de merceria pel 
preu de un milió cinc-centes noranta mil (1.590.000) pessetes, en els termes 
previstos en el Plec de Condicions de la concessió. 
 
 Segon.- Fixar la fiança definitiva que haurà d'ingresar 
l'adjudicatària de la concessió en el termini de 10 dies a comptar del següent a 
la recepció de la present notificació, en la quantitat de seixanta-tres mil sis-
centes (63.600) pessetes. 
 
 Tercer.- Acceptar la renúncia a l'adjudicació provisional de les 
tendes exteriors números 1, 2, 4 i 5, formulada per la senyora Ana Martínez 
Martínez, el passat 10 de desembre, i en conseqüència declarar deserta la 
subhasta pel que respecta a les tendes a les que la renuncia es refereix. 
 
 Quart.- Retornar a la senyora Ana Martínez Martínez les fiances 
provisionals depositades a la Tresoreria Municipal per prendre part en la 
licitació respecte de les tendes números 1, 2, 4 i 5 i que ascendeixen a nou mil 
cinc-centes cinquanta-dues (9.552) pessetes, nou mil vuit-centes seixanta-cinc 
(9.865) pessetes, nou mil quatre-centes quaranta-vuit (9.448) pessetes i deu 
mil dues-centes vuitanta (10.280) pessetes, cadasquna d'elles, respectivament. 
 
 Cinquè.- Iniciar el procediment lleial necessari per a procedir a 
l'adjudicació directa, amb concurrència d'ofertes, de les tendes exteriors 
números 1, 2, 4 i 5, del Mercat Municipal Marsans vist que la subhasta 
convocada respecte a les mateixes ha sigut declarada deserta. 
 
 Sisè.- Facultar el senyor Alcalde, senyor Josep Montilla Aguilera, 
per a la signatura de quants documents públics i privats fossin necessaris per 
a l'execució dels acords que antecedeixen." 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per a manifestar que l'horari d'apertura al públic hauria 
d'estar en funció de l'horari de venda del Mercat, perquè d'altra manera es 
realitza una competència deslleial a la resta de tendes de l'entorn, contestant 
al respecte el President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area 
d'Economia i Hisenda, senyor Joaquín Guallar Cánovas, que no creu que sigui 
tant el negoci quan només s'ha presentat una plica, quedant vacants els 
demés llocs que van sortir a licitació, i recordant, així mateix, que en la resta 
de mercats, com per exemple els de Barcelona, funciona de la mateixa 
manera. 
 
 Tot seguit es sotmet a votació la Moció, essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
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 10.-  Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón, per efectuar les preguntes que presenta per escrit, el text literal 
de les quals és el següent: 
 
 
 "Por la información que nos ha pasado la Sección Sindical de 
CC.OO. de este Ayuntamiento, hemos sabido de la destitución de la Psicóloga 
Rosa Tort como Cap del Servei d'Infancia, decisión que nos ha sorprendido por 
la capacidad profesional y la trayectoria demostrada a lo largo de tantos años 
en esta casa, por ello pedimos se nos responda a las siguientes preguntas: 
 
 
 - ¿Cuáles son las razones reales de la destitución de dicha 
funcionaria?. 
 
 - ¿En qué ha  fallado y cuáles  han sido los graves errores que ha 
cometido que han aconsejado tomar tan drástica decisión?. 
 
 Como creemos que este cambio obedece a la intención de mejorar 
dicho Servicio, pedimos se nos diga: 
 
 - ¿Cuál ha sido el  criterio y  la forma de selección de la persona que 
ha de substituirla? 
 
 Si no ha sido ésta la causa: 
 
 - ¿Cómo se puede  crear un nuevo  puesto de  trabajo de una 
manera tan irrreflexiva, cuyo único motivo ha sido justificar una actuación 
injustificable, pagándolo con dinero público?" 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat de l'Area de 
Governació i Règim Interior, senyor Antonio Balmón Arévalo, qui, després de 
manifestar que és el segon escrit dirigit pel PCC en el qual es fan afirmacions 
que no estan avalades per fets verídics, i considerar que es tracta d'un element 
de distorsió, senyala que no és cert que es persegueixi a una persona per què 
s'hagi presentat en una llista de CC.OO., ja que des de fa un any la Regidora 
d'Ensenyament ha estat parlant amb la persona afectada per no existir 
compatibilitat entre els objectius que devia cercar el Servei i els objectius 
aconseguits, a la vegada que sempre s'ha manifestat per la interessada, que 
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aquest lloc de treball no era satisfactori als seus interessos professionals.  Per 
aquests motius es va procedir al canvi, ja que es tractava d'un lloc de treball 
de lliure desiganció i per tant aquest procediment era adequat. 
 
 Amb data 30 de setembre, segueix manifestant el senyor Balmón, es 
va publicar en el Diari "La Vanguardia" un anunci d'oferta d'ocupació pública 
per cobrir una plaça d'aquestes característiques, i en aquest moment no se 
sabia que aquesta persona es presentava per la llista de CC.OO., raó per la 
qual difícilment es podia fer discriminació.  Com a conseqüència de 
l'esmentada oferta d'ocupació es van entrevistar a 25 persones, resultant 
preseleccionades 5, de les quals, al final, es va seleccionar una per cobrir el 
lloc, i quan es va seleccionar a la persona és quan s'actua i es fan ofertes a la 
afectada en funció de la seva categoria professional, explicant-li lo què implica 
el canvi de lloc a nivell de retribucions, questió que en un principi semblava 
fer-li una certa gràcia, pel que decideix pensar-s'ho, encara que, més tard, 
pren una baixa per incapacitat laboral transitòria com a conseqüència d'una 
depressió, moment en el qual li és comunicat el seu cessament en el lloc de 
treball anterior. 
 
 Per últim, el senyor Balmón, únicament vol fer constar que li 
hagués agradat que aquesta preocupació l'hagués tingut també la Oposició en 
el cas de la destitució de la senyora Ana Morató, malgrat que fos socialista, 
finalitzant la seva intervenció amb la  manifestació de què l'acord adoptat per 
l'Ajuntament és absolutament legal i s'ha repectat escrupolosament la 
normativa de retribucions. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón, per a manifestar que ell ha realitzat preguntes concretes que no 
li han contestat, raó per la qual demana que li expliquin quins han estat els 
errors d'aquesta persona i els criteris i forma de selecció de la següent, 
recordant que el concurs es va fer per a cobrir una plaça que havia deixat 
vacant una altre funcionària i no la afectada pel canvi, senyora Rosa Tort, 
motiu pel qual el seu lloc seguirà vacant, ja que la seleccionada ocuparà un 
altre. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, per a manifestar al 
Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, que se li donaran per escrit tot 
tipus de contestacions a les seves preguntes, recordant que l'Administració té 
el dret a nomenar i a destituir als responsables dels seus departaments, sobre 
tot quan manca la confiança professional entre el Polític i el Responsable, 
encara que existeixi una confiança política com era el cas de la senyora Ana 
Morató, per això, el senyor Alcalde, manifesta la seva consideració què la 
solució que s'ha donat, al seu judici, és satisfactòria, senyalant que, amb 
caràter previ a la seva adopció, s'ha mirat escrupolosament que fos el menys 
onerosa possible des del punt de vista retributiu per la interessada. 
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 Acte seguit pren novament la paraula el Portaveu del PCC, senyor 
Ignaci Florez Barrón, per afegir una altre pregunta en relació amb el cas, 
consistent en sol.licitar que se li digui quines eren les funcions del lloc de 
treball creat, contestant al respecte el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Governació i Règim Interior, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, que quan es va crear aquest lloc de treball, en la Resolució mitjançant 
la qual es va fer, estan descrites. 
 
 A continuació intervé novament el Portaveu del PCC, senyor Ignaci 
Florez Barrón, per plantejar dos temes al President de la Comissió Informativa 
de l'Area de Governació i Règim Interior, senyor Antonio Balmón Arévalo: 
 
 a) El primer, ja plantejat en diverses Comissions Informatives, en 
relació amb el problema existent al carrer Mossèn Jaume Soler, ja que hi ha 
permanentment furgonetes i cotxes sobre la vorera, raó per la qual demana 
que es vigili i que es senyalitzi una zona de càrrega i descàrrega, ja que 
existeix una zona comercial. 
 
 b) El segon, en relació amb el tema de la il.luminació, que 
últimament, des què es va possar en marxa la il.luminació de les Festes de 
Nadal, funciona inclús durant el dia i, per exemple, en la zona de les vivendes 
Darsa, porten més d'una setmana amb les llums enceses durant les vint-i-
quatre hores del dia, pel qual sol.licita que s'adoptin solucions. 
 
 Tot seguit pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Area de Governació i Règim Interior, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per, en relació amb les preguntes i peticions realitzades pel Portaveu 
del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, donar contestació a la primera, 
manifestant que en la illa anterior del mateix carrer hi ha una zona de càrrega 
i descàrrega, raó per la qual s'estudiarà per veure si també es pot utilitzar en 
en la illa següent. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, per, en relació amb 
el problema plantejat pel Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez Barrón, sobre 
la il.luminació de les Festes de Nadal, manifestar que es parlarà d'immediat 
amb la empresa que té al seu càrrec el servei. 
 
 Per últim pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni Recort i 
García, per sol.licitar que s'analitzi millor la distribució de contenidors de 
recollida d'escombraries per la Ciutat, evitant la acumulació de més de tres, ja 
que això es crear immenses molesties als veïns, contestant al respecte el 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Governació i Règim 
Interior, senyor Antonio Balmón Arévalo, que s'han fet esforços per a evitar la 
vaga que havien anunciat els treballadors de la empresa concessionària, que 
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segueixien pensant en tornar, perquè encara no estan d'acord, plantejant que 
el problema dels contenidors també ve donat per la actitud intransigent 
adoptada pels treballadors de la empresa. 
 
 Acte seguit pren novament la paraula el Portaveu de CIU, senyor 
Antoni Recort i García, per a manifestar que, encara que es solucioni el tema 
de la vaga, no es pot acceptar aquesta distribució de contenidors, perquè el 
servei que van contractar amb l'Ajuntament no era en aqustes condicions. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu d'IC, senyor Frederic 
Prieto i Caballé, per a manifestar que en la pàgina 20 de l'Acta anterior que 
s'ha sotmès a votació a l'inici de la sessió, en el dictamen referent a diferents 
modificacions de crèdits, existeix una suma errònia, manifestant-se al respecte 
per la Secretària de la Corporació, senyora Carmen Alonso Higuera, que es 
mirarà si es un error de transcripció de l'Acta o bé un error del dictamen. 
 
 
 
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que tot i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/86, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 
 MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 11.-  Aprovar increment en la liquidació provisional dels 
llogaters de les viviendes afectades per les obres d'Urbanització i 
Reparcel.lació del Polígon Industrial Almeda III. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord del Ple de data 27 de juny de 1990, aprovant el 
pressupost modificat de les obres d'Urbanització i Reparcel.lació del Polígon 
Industrial Almeda III, així com les indemnitzacions substitutòries tant per a 
propietaris com per a llogaters. 
 
 Vist l'acord del Ple de data 28 de novembre de 1990, pel qual 
s'aprova la modificació del compte de liquidació provisional dels llogaters de 
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les vivendes afectades per les esmentades obres d'Urbanització i Reparcel.lació 
del Polígon Industrial Almeda III. 
 
 Atès que l'esmentada modificació del compte de liquidació supossa 
un increment de cinc milions dues-centes noranta-sis mil quatre-centes 
noranta-quatre (5.296.494) pessetes, el qual ha d'ésser distribuït entre els 
propietaris en proporció al valor de les finques, de conformitat al disposat per 
l'article 188 del Reglament de Gestió Urbanística, aprovat pel Reial Decret 
3.288/78, de 25 d'agost. 
 
 Per raó de tot l'exposat, aquesta Alcaldia, actuant de conformitat 
amb el que dispossen els artícles 134 al 137 del Reial Decret2.568/1986, 
proposa al Ple Municipal, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Incrementar el Pla Financer-Estat de 
DespesesIndemnitzacions llogaters, en cinc milions dues-centes noranta-sis 
mil quatre-centes noranta-sis (5.296.496) pessetes, quantitat resultant de 
l'increment produït per les modificacions dels comptes de liquidació 
provisional aprovades pel Ple en sessió de data 28 de novembre de 1990. 
 
 Segon.- Incrementar el Pla Financer-Estat d'Ingressos-Total quotes 
a recaptar, en cinc milions dues-centes noranta-sis mil quatre-centes noranta-
sis (5.296.496) pessetes, quantitat resultant de l'increment produït per les 
modificacions dels comptes de liquidació provisional aprovades pel Ple en 
sessió de data 28 de novembre de 1990. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als propietaris afectats amb 
expressió de la quota que els correspongui, de conformitat a la documentació 
que serveix de base per a l'obtenció de la mateixa. 
 
 Quart.- Facultar el senyor Alcalde d'aquest Ajuntament per a 
realitzar tots aquells actes que siguin necessaris per a portar a terme el 
present acord, així com resoldre les reclamacions que contra el mateix es 
produeixin i resoldre els canvis de propietat com a conseqüència de les 
compra-vendes que es produexin durant l'execució del projecte modificat de 
Reparcel.lació del Polígon III del Sector Industrial Almeda." 
 
 
 Tot seguit es sotmet a votació la Moció, essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 



21 

 
 12.-  Designar representant el Tinent d'Alcalde Sr. Antonio 
Martínez Flor, representant de l'Administració en la Junta de 
Compensació Camp de l'Empedrat. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 "Vist l'expedient incoat per a la constitució de la Junta de 
Compensació del Polígon Unic del Pla Parcial "Camp de l'Empedrat" i 
d'aprovació dels projectes d'Estatuts i Bases d'Actuació. 
 
 Atès que l'Ajuntament Ple en sessió de data 28 de novembre 
d'enguany, designà el senyor Antonio Martínez Flor, Tinent d'Alcalde 
d'Urbanisme i Serveis, respresentant d'aquesta Administració en el Consell 
Rector de la Junta de Compensació referida. 
 
 Atès que la Comissió de Govern designà en sessió del dia 18 
d'aquest mes, el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a representant en 
l'òrgan referit, per absència del seu titular, el senyor Alcalde-President, 
proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Ratificar l'acord de la Comissió de Govern de 18 de 
desembre d'enguany, relatiu a la designació de representant a l'òrgan de 
govern de la Junta de Compensació del Polígon Unic del Pla Parcial del "Camp 
de l'Empedrat". 
 
 Segon.-  Designar el senyor Antonio Martínez Flor, Tinent d'Alcalde 
d'Urbanisme i Serveis, com a representant d'aquesta Administració en el 
Consell Rector de la Junta de Compensació referida, amb efectes del dia de la 
data." 
 
 
 Tot seguit es sotmet a votació la Moció, essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 13.-  Aprovar inicialment la modificació del Pla Especial 
d'Equipaments de Can Moritz. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
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 "Vist l'expedient incoat per l'aprovació de la modificació del Pla 
Especial d'Equipaments de Can Moritz. 
 
 Atès que la Comissió d'Urbanisme de Barcelona, en sessió de data 
17 de maig de 1989 va aprovar definitivament el Pla Especial d'Equipaments 
Can Moritz, procedint a la publicació de l'esmentat acord en el Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya, número 1.198, de 25 de setembre del mateix any. 
 
 Atès que cal procedir a l'assignació  de l'ús específic d'aparcament, 
per tal com el Pla General Metropolità no el preveu com equipament, i alhora 
atorgar titularitat privada als diferents usos de l'àmbit del Pla. 
 
 Vistos els articles 29, 49, 50 i 57 del Decret legislatiu 1/1990, de 12 
de juliol, pel qual s'aprovà la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en 
matèria urbanística, i demés disposicions concordants d'aplicació, l'Alcalde-
President proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar inicialment la modificació del Pla Especial 
d'Equipaments de Can Moritz, consistent en : 
 
 - Assignació de l'ús d'aparcament a l'àmbit del Pla i possibilitat 
d'atorgar titularitat privada als diferents usos de l'esmentat àmbit, que es 
concreta en l'ampliació de l'articulat de la Normativa del següent contingut: 
 
 Article 9.-  A més dels usos assignats, cultural, docent i tècnic 
administratiu, es permet en l'àmbit del Pla, l'ús d'aparcament. 
 
 Article 10.-  L'equipament resultant de l'àmbit del Pla podrà ser de 
titularitat privada a la seva totalitat, o de forma fragmentada. 
 
 Segon.-  Sotmetre a exposició pública pel termini d'un mes el 
present acord, mitjançant inserció del mateix en el Butlletí Oficial de la 
Província i en un dels diaris de major difusió. 
 
 Tercer.-  Considerar aprovat provisionalment la present modificació 
de Pla Especial, de no formular-se al.legacions al mateix, en el termini 
establert a l'efecte, traslladant-lo a 
la Comissió d'Urbanisme de Barcelona, per a la seva aprovació definitiva." 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contigut de la Moció donada 
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pel senyor Alcalde, pren la paraula el Portaveu del PCC, senyor Ignaci Florez 
Barrón, per a manifestar que, si legalment procedeix, els sembla correcte, 
perquè s'evitarà la manipulació de les posteriors vendes. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu de CIU, senyor Antoni 
Recort i García, per a manifestar el seu desig de què quedi clar que el sistema 
serà la venda de les places, recorrent a la concessió únicament en el cas què la 
Generalitat no aprovi el Pla Especial en aquests termes. 
 
 Tot seguit es sotmet a votació la Moció, essent aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 14.-  Ratificació d'acords de la Comissió de Govern. 
 
 Essent competència del Ple Municipal, es proposa la ratificació dels 
acords adoptats per la Comissió de Govern que seguidament es transcriuen, 
en les sessions que, així mateix, es detallen: 
 
 Sessió celebrada el dia 6 de novembre de 1990 
 
 PROPOSTA DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 Sol.licitar un crèdit al Banc de Crèdit Local per a la realització dels 
projectes d'obres com a conseqüència dels aigüats esdevinguts en novembre 
de 1988. 
 
 "Es llegeix la proposta de l'Alcaldia-Presidència, que textualment 
diu: 
 
 "L'Alcalde-President de l'Ajuntament de Cornellà, proposa a la 
Comissió de Govern l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Sol.licitar un crèdit al Banc de Crèdit Local per import de quaranta-
set milions set-centes nou mil nou-centes seixanta-tres (47.709.963) pessetes, 
subvencionat totalment per la Generalitat de Catalunya, per fer front a les 
despesses que s'originin en la realització del projecte d'obres, conseqüència 
dels aïguats esdevinguts el mes de novembre de 1988, amb els termes i 
requisits que marca l'article 2 de l'acord del Consell Executiu de data 30 de 
juliol de 1990, publicat en el Diari Oficial de la Generalitat número 1.338, de 
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data 3 de setembre de 1990." 
 
 
 Els reunits, per unanimitat, aproven la proposta." 
 
 
 Sessió celebrada el dia 18 de desembre de 1990 
 
 
 PROPOSTA D'ECONOMIA I HISENDA 
 
 
 Aprovar el reconeixement de les obligacions corresponents als 
exercicis de 1984, 1985, 1986, 1987, 1988 i 1989. 
 
 "Es llegeix la proposta del President-Delegat de l'Area d'Economia i 
Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "La Comissió Informativa d'Hisenda i Economia, en sessió celebrada 
el dia 10 de desembre de 1990, a proposta del Ponent de l'Area, i vist l'informe 
d'Intervenció Municipal, dictaminà favorablement l'expedient de 
reconeixement d'obligacions corresponents als exercicis de 1984, 1985, 1986, 
1987, 1988 i 1989, i proposa a la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Reconeixer les obligacions corresponents als exercicis de 
1984, 1985, 1986, 1987, 1988 i 1989, que es relacionen en els documents 
annexes, els quals formen part integrant del present acord, que s'inicia amb la 
factura a nom de EXCLUSIVAS ESCOLARES S.A., per un import de noranta-
set mil quatre-centes quaranta (97.440) pessetes, i finalitza amb la factura a 
nom de COL.LEGI OFICIAL DE FARMACEUTICS, per un import de cent 
quarant-una mil sis-centes quaranta-set (141.647) pessetes. 
 
 Segon.-  Imputar de conformitat amb allò previst en la Legislació 
vigent, les obligacions que es reconeixen, amb càrrec als crèdits disponibles, o 
en el seu cas, s'utilitzaria l'article 5è. de les Bases d'Execució del Pressupost 
de 1990, per un montant de dinou milions cent vuitanta-tres mil cent 
cinquanta-vuit (19.183.158) pessetes. 
 
 Tercer.-  Donar compte del present acord al Ple de l'Ajuntament als 
efectes escaients." 
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 Els reunits, per unanmitat, aproven la proposta." 
 
 
 S'acorda, per unanimitat, ratificar els anteriors acords íntegrament. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les catorze hores i trenta minuts, signant 
la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària General, 
que ho certifico. 
 
 


